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ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ  

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ  16/2012 

ΑΠΟΦΑΣΗ  357/2012  

 

Στην Καλαμάτα σήμερα, την 2α Αυγούστου 2012, ημέρα Πέμπτη  και ώρα 8:00 μ.μ., στο 

Αμφιθέατρο «Αλέξανδρος Κουμουνδούρος», συνέρχεται στην 16η/2012 συνεδρίαση, το 

Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Καλαμάτας, μετά την υπ’ αριθμ. πρωτ. 46057/27-7-2012 

πρόσκληση του κ. Προέδρου, η οποία επιδόθηκε σύμφωνα με το νόμο.  

 

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση από τα μέλη του Σώματος οι κ.κ. : 1) Γουρδέας Ανδρέας, 

Πρόεδρος του Σώματος, 2) Αδαμόπουλος Ιωάννης, 3) Αθανασόπουλος Κωνσταντίνος,           

4) Αναζίκος Ιωάννης (προσέλευση στην υπ’ αριθμ. 356 απόφαση), 5) Ανδρεάκος 

Κωνσταντίνος, 6) Βασιλόπουλος Αθανάσιος, 7) Βασιλόπουλος Παναγιώτης, 8) Γκλεγκλές 

Ιωάννης, 9) Δημόπουλος Δημήτριος, 10) Διασάκος Νικόλαος, 11) Δικαιουλάκος Βασίλειος, 12) 

Καμβυσίδης Ιωάννης, 13) Καραγιάννης Ανδρέας,  14) Καρβέλης Γεώργιος, 15) Κουδούνης 

Αργύριος, 16) Μανδηλάρης Ιωάννης, 17) Μαρινάκης Σαράντος (προσέλευση στην υπ’ αριθμ. 

373 απόφαση), 18) Μιχαλόπουλος Κωνσταντίνος, 19) Μιχαλόπουλος Σωτήριος, 20) Μπάκας 

Ιωάννης, 21) Μπασακίδης Νικόλαος, 22) Μπουζιάνης Παύλος, 23) Μπούρας Ιωάννης, 24) 

Μπούχαλης Δημήτριος, 25) Μπρεδήμας Θεόδωρος, 26) Μωραγιάννης Κωνσταντίνος, 27) 

Μωρακέας Σπυρίδων, 28) Νιάρχος Αναστάσιος,  29) Νταγιόπουλος Γεώργιος (προσέλευση στην 

υπ’ αριθμ. 356 απόφαση),  30) Ντίντα Παναγιώτα, 31) Οικονομάκου Μαρία (προσέλευση στην 

υπ’ αριθμ. 356 απόφαση), 32) Πολίτης Δημήτριος, 33) Πουλόπουλος Δημήτριος, 34) Ριζάς 

Χρήστος, 35) Στασινόπουλος Στυλιανός, 36) Φαββατάς Δημήτριος, 37)  Φωτέας Νικόλαος  και 

38) Χριστόπουλος Ιωάννης.  

Δεν παραβρίσκονται, αν και κλήθηκαν νόμιμα οι δημοτικοί σύμβουλοι κ.κ. 1) Ηλιόπουλος 
Αθανάσιος, 2) Μπεχράκης Σταμάτης και 3) Στασινάκης Διονύσης.   
 

Στη συνεδρίαση κλήθηκαν επίσης: 
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 Η Πρόεδρος του Συμβουλίου της Δημοτικής Κοινότητας Καλαμάτας κα Λιακουνάκου 

Βενετία, η οποία δεν παραβρίσκεται.  

 Οι Πρόεδροι των Συμβουλίων των Τοπικών Κοινοτήτων: 1) Πολιανής κ. Κορομηλάς 

Παναγιώτης, 2) Σπερχογείας κ. Περρωτής Παναγιώτης και 3) Αμφείας κ. Φαββατάς 

Γεώργιος, οι οποίοι και παραβρίσκονται.   

 Οι Εκπρόσωποι Τοπικών Κοινοτήτων: 1) Πηγών κ. Μαρκόπουλος Απόστολος και 2) 

Νέδουσας κ. Σούμπλης Κων/νος.  

 

Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόμιμη απαρτία, ο Πρόεδρος του Σώματος κηρύσσει την έναρξη της  

συνεδρίασης απουσία  του Δημάρχου Καλαμάτας κ. Παναγιώτη  Ε. Νίκα, ο οποίος προσέρχεται  

κατά τη διάρκεια της συζήτησης του υπ’ αριθμ. 3ου θέματος της ημερήσιας διάταξης. 
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 …………..………………………………………………………………………………………………… 

Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο για συζήτηση το 4ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
με τίτλο : 

Πρόσληψη εποχικού προσωπικού. 
 
Στο φάκελο του θέματος προς ενημέρωση ήταν οι από 30-7-2012 και 31-7-2012 σχετικές 
εισηγήσεις της Διεύθυνσης Διοικητικών του Δήμου, καθώς επίσης και τα συνημμένα σε αυτές, 
προς ενημέρωση, οι οποίες έχουν αναλυτικά ως εξής: 
 
 Η από 30-7-2012 εισήγηση της Διεύθυνσης Διοικητικών: 
 
ΘΕΜΑ: Πρόσληψη έκτακτου προσωπικού με δίμηνη απασχόληση 
 
 
Η Διεύθυνση Διαχείρισης Απορριμμάτων και Οχημάτων του Δήμου με το με αριθμ. 46100/27-
7-2012 έγγραφό της επισημαίνει την έλλειψη προσωπικού στην υπηρεσία καθαριότητας με την 
άμεση λήξη των συμβάσεων δίμηνης απασχόλησης και την άμεση ανάγκη, εκτός των άλλων, 
της πρόσληψης προσωπικού δίμηνης απασχόλησης, χωρίς την οποία δεν θα είναι δυνατή η 
στοιχειώδης έστω εκτέλεση της υπηρεσίας αποκομιδής των απορριμμάτων, παραθέτοντας τα 
δεδομένα και τους λόγους που οδηγούν στην ανάγκη αυτή.  
 
Μετά τα παραπάνω και σε υλοποίηση αυτών για την κάλυψη της εν λόγω ανάγκης του Δήμου 
το Δημοτικό Συμβούλιο θα πρέπει να προβεί στην έγκριση πρόσληψης, δίμηνης απασχόλησης 

- 10 εργατών καθαριότητας, 
- 4 οδηγών, 
- 1 χειριστή μηχανικού σαρώθρου και 
- 1 χειριστή πλυντηρίου κάδων 

σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 206 του Ν. 3584/2007 σε συνδυασμό με τις διατάξεις 
του Ν. 4071/2012 για την αντιμετώπιση κατεπειγουσών αναγκών που προσδιορίζονται και 
αναφέρονται στο προαναφερόμενο έγγραφο της Διεύθυνσης  Διαχείρισης Απορριμμάτων & 
Οχημάτων του Δήμου. 
 
Η μισθοδοσία τους και οι ασφαλιστικές εισφορές, θα βαρύνουν αντίστοιχα τους κωδικούς 
20.6041 και 20.6054.04  του Δημοτικού Προϋπολογισμού Οικονομικού έτους 2012. 
 
 

 Η Διευθύντρια Διοικητικών  
Αθανασία Ιντζέ 

 
Συνημμένα: 

Το με αριθμ. πρωτ. 46100/27-7-2012 έγγραφο  
    της Διεύθυνσης Διαχείρισης Απορριμμάτων & 
    Οχημάτων του Δήμου  

 
 
Το συνημμένο στην παραπάνω εισήγηση, με αριθμ. πρωτ. 46100/27-7-2012 έγγραφο  της 
Διεύθυνσης Διαχείρισης Απορριμμάτων &   Οχημάτων του Δήμου έχει αναλυτικά ως εξής:  
 
ΘΕΜΑ: Πρόσληψη προσωπικού με 2μηνη απασχόληση. 
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Κύριε Δήμαρχε. 
 
Σας γνωρίζουμε ότι το προσεχές διάστημα λήγουν οι εξής συμβάσεις 2μηνης 
απασχόλησης: 
14/08:  4 συμβάσεις εργατών καθαριότητας. 
15/08:  4 άλλες συμβάσεις εργατών καθαριότητας. 
20/08:  2 συμβάσεις εργατών καθαριότητας. 
14/08:  1 σύμβαση οδηγού καθαριότητας. 
28/08:  5 συμβάσεις οδηγών καθαριότητας. 
15/09:  2 συμβάσεις χειριστών μηχανημάτων (γερανού και εκσκαφέα). 
 
Οι περισσότερες από τις παραπάνω συμβάσεις πρέπει να ανανεωθούν  προκειμένου 
να μπορεί να γίνει η αποκομιδή των απορριμμάτων, ο όγκος των οποίων είναι 
αυξημένος την καλοκαιρινή περίοδο.  
 
Αφού λαμβάνουμε υπόψη 

- τη δύσκολη οικονομική συγκυρία, 
- τις οξυμένες υπηρεσιακές ανάγκες λόγω καλοκαιριού, ανάγκης κίνησης του 

πλυντηρίου κάδων, συσσώρευσης αδειών λόγω περιορισμένου αριθμού 
προσωπικού, ανάγκης χορήγησης κάποιων ελάχιστων αδειών (νομική 
υποχρέωσή μας), επιφυλασσόμενοι για την ανάγκη ανανέωσης των συμβάσεων 
των 2 χειριστών (ενός για εκσκαφέα και ενός για γερανό) αφού για αυτούς 
υπάρχει χρονικό περιθώριο,   

 
προτείνουμε την πρόσληψη με 2μηνη απασχόληση των εξής: 

- 10 εργατών καθαριότητας, 
-  4 οδηγών,  
-  1 χειριστή μηχανικού σαρώθρου και  
-  1 χειριστή πλυντηρίου κάδων. 

 
 Ο ΠΡΟΙΣΤΑΜΕΝΟΣ ΤΗΣ ΔΙΕΥΘΥΝΣΗΣ 

ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 
 
 
 Η  από 31-7-2012 εισήγηση της Διεύθυνσης Διοικητικών: 
 
ΘΕΜΑ: Πρόσληψη έκτακτου προσωπικού με δίμηνη απασχόληση 
 
Το Τμήμα Αγροτικής Ανάπτυξης της Διεύθυνσης Γεωτεχνικών Υπηρεσιών του Δήμου με το από          
30-7-2012 έγγραφό του,  αφού αναφέρεται  στο μεγάλο πρόβλημα που έχει δημιουργηθεί στα 
χωριά του Ταϋγέτου και ιδιαίτερα στην περιοχή της Αλαγονίας με τα ανεπιτήρητα παραγωγικά 
ζώα, κυρίως βοοειδή αλλά και αιγοπρόβατα, αλλά και στις διατάξεις του άρθρου 17 του Ν. 
4056/2012 σύμφωνα με τις οποίες οι Δήμοι υποχρεούνται να μεριμνούν για τη διαχείριση του 
προβλήματος αυτού, εκτός των άλλων συγκροτώντας και συνεργεία από άτομα κατάλληλα 
εκπαιδευμένα και έμπειρα στο χειρισμό των ζώων αυτών, επισημαίνει την αναγκαιότητα για 
την άμεση πρόσληψη δύο ατόμων με εμπειρία στο χειρισμό των παραγωγικών ζώων, για την 
εφαρμογή του ανωτέρω νόμου και τη διευθέτηση του προβλήματος.  
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Μετά τα παραπάνω και σε υλοποίηση αυτών για την κάλυψη της εν λόγω ανάγκης του Δήμου 
το Δημοτικό Συμβούλιο θα πρέπει να προβεί στην έγκριση πρόσληψης, δίμηνης απασχόλησης, 
δύο (2) ατόμων με εμπειρία στο χειρισμό των παραγωγικών ζώων,     
σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 206 του Ν. 3584/2007 σε συνδυασμό με τις διατάξεις 
του Ν. 4071/2012 για την αντιμετώπιση κατεπειγουσών αναγκών που προσδιορίζονται και 
αναφέρονται στο προαναφερόμενο έγγραφο της Διεύθυνσης  Γεωτεχνικών Υπηρεσιών του 
Δήμου. 
 
Η μισθοδοσία τους και οι ασφαλιστικές εισφορές, θα βαρύνουν τους αντίστοιχους κωδικούς   
του Δημοτικού Προϋπολογισμού Οικονομικού έτους 2012. 
 
 

 Η Διευθύντρια Διοικητικών  
Αθανασία Ιντζέ 

 
Συνημμένα: 
1. Το με από 30-7-2012  έγγραφο  
    της Διεύθυνσης Γεωτεχνικών Υπηρεσιών  
     του Δήμου  
2. Το άρθρο 17 του Ν. 4056/2012 
3. Το με αριθμ. πρωτ. 4211/23-7-2012  
    έγγραφο του Δασαρχείου Καλαμάτας  
    και το συνημμένο σ΄ αυτό με  
    αριθμ. πρωτ. 31/12-6-2012  
    έγγραφο του Δασονομείου Αλαγονίας 
4. Το από 24-07-2012 Δελτίο Τύπου  
    του Δήμου αναφορικά με τη σύσκεψη  
    που πραγματοποιήθηκε στο Δημαρχείο  
    για το εν λόγω πρόβλημα 
5. Η με αριθμ. πρωτ. 46017/26-12-2012  
    απόφαση Δημάρχου συγκρότησης τριμελούς  
    Επιτροπής σύμφωνα με το άρθρο 17 παρ. 8  
    του Ν. 4056/2012 για την παρακολούθηση  
    του προγράμματος διαχείρισης ανεπιτήρητων  
    παραγωγικών ζώων.    

 
 
Το συνημμένο στην παραπάνω εισήγηση, από 30-7-2012 έγγραφο  της Διεύθυνσης 
Γεωτεχνικών υπηρεσιών του Δήμου έχει αναλυτικά ως εξής:  
 

ΥΠΗΡΕΣΙΑΚΗ ΕΙΣΗΓΗΣΗ 
 

ΘΕΜΑ: Πρόσληψη δύο ατόμων με εμπειρία στο χειρισμό παραγωγικών ζώων για την εφαρμογή του 
Ν. 4056/12 για την διαχείριση ανεπιτήρητων παραγωγικών ζώων (αιγοπρόβατα και 
βοοειδή). 

Μεγάλο πρόβλημα έχει δημιουργηθεί στα χωριά του Ταϋγέτου και ιδιαίτερα στη περιοχή της 
Αλαγονίας με τα ανεπιτήρητα παραγωγικά ζώα, κυρίως βοοειδή, αλλά και αιγοπρόβατα. Οι πρόεδροι 
των Τοπικών Συμβουλίων και κάτοικοι της περιοχής καταγγέλλουν ότι τα ανεπιτήρητα παραγωγικά 
ζώα προκαλούν καταστροφές σε καλλιέργειες και σε κήπους ακόμα και μέσα στις αυλές των σπιτιών. 

Για την αντιμετώπιση του προβλήματος πραγματοποιήθηκε σύσκεψη στο κεντρικό Δημαρχείο 
στις 24-7-2012, στην οποία μετείχαν δημοτικοί υπηρεσιακοί παράγοντες, Πρόεδροι Τοπικών 
Συμβουλίων της περιοχής και εκπρόσωποι του Δασαρχείου και της ΕΛΑΣ.  
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Το Δασαρχείο επίσης με το υπ. αρ. πρωτ. 4211/23-7-2012 έγγραφό του προς το Δήμο μας, μας 
ενημερώνει ότι κατόπιν καταγγελιών πολιτών και αυτοψίας υπαλλήλων του σε αγροτοδασικές περιοχές 
του Ταϋγέτου, περιφέρονται ανεπιτήρητα 80 – 100 αδέσποτα βοοειδή σε ημιάγρια κατάσταση, εκ των 
οποίων τα περισσότερα χωρίς ενώτια, προξενώντας ζημιές κυρίως στην αγροτική παραγωγή. Επειδή τα 
ζώα αυτά βρίσκονται εκτός της κτηνοτροφικής εκμετάλλευσης των ιδιοκτητών τους η σύλληψή τους 
απαιτεί κατάλληλα εκπαιδευμένα και έμπειρα άτομα.  

Σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν. 4056/12 για την διαχείριση ανεπιτήρητων παραγωγικών ζώων 
(αιγοπρόβατα και βοοειδή), οι Δήμοι της χώρας υποχρεούνται να μεριμνούν για την περισυλλογή, 
μεταφορά, φύλαξη, διατροφή και διατήρηση των ανεπιτήρητων παραγωγικών ζώων, μέχρι την 
ολοκλήρωση των διαδικασιών για την καθ’ οιονδήποτε τρόπο εκποίηση ή σφαγή ή επιστροφή τους 
στον ιδιοκτήτη τους. Στην παράγραφο 4 του ιδίου άρθρου αναφέρεται ότι για την περισυλλογή των 
ανεπιτήρητων παραγωγικών ζώων θα πρέπει να συγκροτηθούν συνεργεία από άτομα κατάλληλα 
εκπαιδευμένα και έμπειρα στο χειρισμό παραγωγικών ζώων. 

Σύμφωνα με τα παραπάνω, προκύπτει η αναγκαιότητα για την άμεση πρόσληψη δύο ατόμων με 
εμπειρία στο χειρισμό των παραγωγικών ζώων και παρακαλούμε για τις δικές σας ενέργειες. 

 
 
 
 

 
Ο ΔΙΕΥΘΥΝΤΗΣ  

ΓΕΩΤΕΧΝΙΚΩΝ ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ 
ΛΙΟΝΤΗΡΗΣ ΓΙΑΝΝΗΣ 

ΓΕΩΠΟΝΟΣ M.Sc. 

 
 
Ακολούθως ο κ. Πρόεδρος δίνει τον λόγο στον Αντιδήμαρχο κ. Καμβυσίδη Ιωάννη, ο οποίος 
εισηγούμενος το θέμα όσον αφορά στην πρόσληψη προσωπικού για τις ανάγκες της υπηρεσίας 
καθαριότητας, λέει τα εξής: 
 

 
Κύριε Πρόεδρε, κύριοι συνάδελφοι, οι ελλείψεις σε μάχιμο προσωπικό στη 
Διεύθυνση Διαχείρισης Απορριμμάτων είναι γνωστή από πολύ καιρό. Συνεχώς 

φθίνει το μόνιμο προσωπικό λόγω συνταξιοδοτήσεων κ.λπ και αποχωρήσεων από την δουλεία 
τους.  
Έχουμε πάρει μια απόφαση για πρόσληψη ορισμένου χρόνου οκτώ μηνών, αυτή όμως η 
απόφασή μας εδώ θέλει την έγκριση από το ΠΥΣ και οπωσδήποτε καθυστερεί. Στις 14-15 του 
μηνός λήγει η σύμβαση δύο μηνών των εργατών καθαριότητος  και καταλαβαίνετε ότι τις 
ημέρες της Παναγίας του 15 Αύγουστου θα έχουμε τρομερές ελλείψεις, γι αυτό λοιπόν 
προτείνω την πρόσληψη διμηνητών εκ νέου γιατί και να έρθει η έγκριση για τα οκτάμηνα πάλι 
με την διαδικασία που χρειάζεται, την προκήρυξη, τις αιτήσεις, την αξιολόγηση και την έγκριση 
στην συνέχεια από τον ΑΣΕΠ θα μας πάρει πάλι χρόνο.  
Προτείνω λοιπόν την πρόσληψη δέκα  εργατών καθαριότητος, τεσσάρων οδηγών, ενός 
χειριστή μηχανικού σαρώθρου και ενός χειριστή πλυντηρίου κάδου. 

 
Κύριε Αντιδήμαρχε μία επισήμανση, στην εισήγηση εδώ, πέρα από αυτό που 
αναφέρατε υπάρχει και κάτι άλλο σχετικά με τα δύο άτομα για του Ταϋγέτου το 

πρόβλημα.   
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Για τα βοσκοτόπια.  
 
ΚΑΜΒΥΣΙΔΗΣ: Στη συνέχεια, θα συμπληρώσει την εισήγηση ο κ. Αδαμόπουλος.  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ κ. Αδαμόπουλε. 

ΚΑΜΒΥΣΙΔΗΣ:  

ΓΚΛΕΓΚΛΕΣ:   
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Ναι κ. Πρόεδρε. Το Τμήμα Αγροτικής Ανάπτυξης της Διεύθυνσης μας, της 
Διεύθυνσης Γεωτεχνικών Υπηρεσιών δηλαδή του Δήμου, λαμβάνοντας υπ’ 

όψιν το μεγάλο πρόβλημα που έχει δημιουργηθεί στα χωριά του Ταϋγέτου και ιδιαίτερα στην 
περιοχή της Αλαγονίας με τα ανεπιτήρητα παραγωγικά ζώα κυρίως είναι βοοειδή και 
αιγοπρόβατα και λαμβάνοντας ακόμα υπ ‘ όψιν τις διατάξεις του άρθρου 17  του Νόμου 
4051/2012, ενός νέου Νόμου που έχει σχέση με την κτηνοτροφία και τις διατάξεις που διέπουν 
αυτή, επιβάλλει στους Δήμου να μεριμνούν για την διαχείριση του προβλήματος και να 
συγκροτούν συνεργεία από άτομα κατάλληλα εκπαιδευμένα και έμπειρα στον χειρισμό των 
ζώων αυτών.  
Εισηγούμαστε λοιπόν για την κάλυψη της εν λόγω ανάγκης, την έγκριση πρόσληψης δύο 
ατόμων με εμπειρία στον χειρισμό των παραγωγικών ζώων, δίμηνης απασχόλησης.  

 
Ευχαριστώ πολύ.  
Ερωτήσεις υπάρχουν; 

 
ΜΠΡΕΔΗΜΑΣ: Κύριε Πρόεδρε συγνώμη αυτό είναι ως έκτακτο θέμα;  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Όχι είναι μέσα στις προσλήψεις. 

 
Εντάσσεται … οι τσοπαναραίοι, γιατί έχω για έναν αστροναύτη μετά … 
 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Είναι στις προσλήψεις των διμηνητών. 
 
ΜΠΡΕΔΗΜΑΣ: Έχουμε δύο τσοπαναραίους και έναν αστροναύτη, θα τα πούμε. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μισό λεπτό κ. Νταγιόπουλε, κ. Διασάκο έχετε ερώτηση;   

 
Κύριε Διασάκο έχετε ερώτηση; 
Παρακαλώ κ. Μωρακέα έχετε ερώτηση;  

 
ΓΚΛΕΓΚΛΕΣ: Μία ερώτηση. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ.  

 
Κύριε Αδαμόπουλε τα δύο αυτά άτομα για τις ενέργειες αυτές για τα ζώα, για 
πόσο διάστημα θα προσληφθούν; Και αυτοί διμηνήτες; 

 
ΑΔΑΜΟΠΟΥΛΟΣ: Ναι διμηνήτες. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Νταγιόπουλε. 

 
Ήθελα να ρωτήσω, καταρχήν το ίδιο προσωπικό που απασχολείται σήμερα 
δεν θα ξαναπροσληφθεί, έτσι; Το ίδιο προσωπικό που έχουμε σήμερα 

διμηνήτες θα τους ξανάαπασχολήσουμε; Μία ερώτηση είναι αυτή.  
Και η δεύτερη ερώτηση, αφού ξέρουμε κάθε χρόνο ότι απαιτείται τόσο μεγάλο διάστημα για 
την έγκριση της πρόσληψης του προσωπικού, γιατί πάμε μετά την αυτή και δεν πάμε να 
προλάβουμε, γιατί πάμε να θεραπεύσουμε και δεν προλαβαίνουμε; Δηλαδή γιατί δεν κάνουμε 
πιο μπροστά τις διαδικασίες να προσληφθεί το προσωπικό μέσα στο χρονικό διάστημα που 
προβλέπεται; Γιατί συνέχεια είμαστε σε πολλά πράγματα … συνέχεια, είτε θα το φέρουμε 
έκτακτό, είτε δεν θα προλάβουμε, είτε δεν εγκρίθηκε από πάνω…  
Γιατί αφού τα ξέρουμε αυτά,  γιατί δεν προλαβαίνουμε;  

ΑΔΑΜΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΜΠΡΕΔΗΜΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΓΚΛΕΓΚΛΕΣ:  

ΝΤΑΓΙΟΠΟΥΛΟΣ:  
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Η πρώτη ερώτηση λοιπόν είναι αν θα ανανεωθεί η σύμβαση των ήδη εργαζομένων και η 
δεύτερη γιατί αυτή η καθυστέρηση, γιατί κάθε χρόνο παρατηρείται αυτή η αμέλεια κατά την 
δική μου άποψη. 

 
Κύριε συνάδελφε είστε έμπειρος στα αυτοδιοικητικά και τα γνωρίζετε πολύ 
καλά. Λοιπόν σας λέω το εξής ότι με σύμβαση διμήνου δεν μπορεί να 

προσληφθεί κανένας εάν δεν έχει κλείσει ένα χρόνο από την απόλυσή του, από την 
προηγούμενη σύμβαση.  
 
ΝΤΑΓΙΟΠΟΥΛΟΣ: … (δεν ακούγεται) 
 
ΚΑΜΒΥΣΙΔΗΣ: Μα δεν μπορεί να προσληφθεί. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κατανοητό κ. Καμβυσίδη.    

 
Ξέρετε πάρα πολύ καλά ότι οι αποφάσεις μας αυτές ελέγχονται, λοιπόν δεν 
μπορεί να προσληφθεί κανένας εάν δεν έχει κενό ένα χρόνο. 

 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κατανοητό κ. Καμβυσίδη,  να παρέλθει ένα έτος. 

 
Όσον αφορά για το οκτάμηνο. Το οχτάμηνο είχαμε πάρει απόφαση στις αρχές 
του χρόνου, μετά τις εκλογές μας ζητήθηκε να επαναλάβουμε πάλι την 

απόφαση, την επαναλάβαμε, πήραμε απόφαση και είναι προς έγκριση. Αυτές όμως όλες οι 
οκτάμηνες συμβάσεις καθυστερούν και θα καθυστερούν στο εξής ακόμη περισσότερο απ’ ότι 
έχω πληροφορηθεί.  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ.  
 
ΦΑΒΒΑΤΑΣ: Κύριε Πρόεδρε; 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ κ. Φαββατά. 

 
Μια ερώτηση όσον αφορά τους διμηνήτες για τα ζώα. Τα ζώα αυτά δεν είναι 
ιδιόκτητα; Πρέπει ο Δήμος να τα προστατεύει αυτά τα πράγματα; 

 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Αδαμόπουλε; 

 
Τα ζώα αυτά δεν είναι όλα ιδιόκτητα. Υπάρχουν ιδιόκτητα και μη ιδιόκτητα. 
Βάσει του συγκεκριμένου νόμου που σας είπα πρέπει ο Δήμος να 

ακολουθήσει κάποια διαδικασία και αυτή ακολουθούμε.  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Άλλη ερώτηση; 

 
Μήπως πρόκειται να τα οδηγείτε και στα Δημοτικά Σφαγεία; Θα κάνετε και την 
δουλειά και του εκδοροσφαγέως κατά κάποιο τρόπο; Γιατί κάτι τέτοιο άκουσα. 

Θα οδηγούνται λέει και προς σφαγήν και θα διατίθενται στο παντοπωλείον, τι ακριβώς; 
Μπορείτε να μας πείτε κ. Αδαμόπουλε; 

 
Ναι σαφώς μπορώ να σας πω. Τα ζώα που θα συλλέγονται εάν δεν 
αναζητηθούν εντός ενός συγκεκριμένου διαστήματος θα οδηγούνται στο 

σφαγείο και από το σφαγείο στο Δημοτικό Παντοπωλείο. 
 

ΚΑΜΒΥΣΙΔΗΣ:  

ΚΑΜΒΥΣΙΔΗΣ: 

ΚΑΜΒΥΣΙΔΗΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΑΔΑΜΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΜΠΡΕΔΗΜΑΣ:  

ΑΔΑΜΟΠΟΥΛΟΣ:  
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ΜΠΡΕΔΗΜΑΣ: Αυτή είναι νόμιμη η ενέργεια;  
 
ΑΔΑΜΟΠΟΥΛΟΣ: Σαφώς. Ναι και μπορώ να σας δώσω και το νόμο, τον έχω εδώ το νόμο.  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λοιπόν τελειώσανε οι ερωτήσεις, μήπως θέλετε τοποθετήσεις;  

 
Ασφαλώς οι προσλήψεις είναι πάντοτε προνόμιο της πλειοψηφίας και όχι μόνο 
προνόμιο αλλά και κατ’ επέκταση είναι και εν μέρει η υλοποίηση των 

προεκλογικών υποσχέσεων τις οποίες έχει δώσει σε ορισμένους ανθρώπους. Και τέτοιου 
διορισμούς, μέσω ΑΣΕΠ όπως το λέτε εσείς, στην ουσία όμως για να γνωρίζουν οι πάντες τα 
μεν κριτήρια είναι του ΑΣΕΠ οι δε διορισμοί γίνονται από εσάς και πηγαίνουν οι καταστάσεις 
επάνω. Συνεπώς δεν είναι μέσα στην έννοια της ολοκλήρωσης του ΑΣΕΠ, ότι οι προσλήψεις 
γίνονται από τον ΑΣΕΠ. Και ξέρουμε πολλές φορές ότι υπάρχουν ορισμένες περιπτώσεις που 
εσείς, εννοώ όχι εσείς προσωπικά, ότι γενικότερα οι προσλήψεις αυτές προσπαθούν να έχουν 
ορισμένα από τα προσόντα αυτά και μπορεί να μένουν άλλοι απέξω οι οποίοι έχουν 
περισσότερα.  
Στην προκειμένη περίπτωση έχουμε υπ’ όψιν μας, για αυτό μίλησα προηγουμένως  για αυτά, 
έχουμε υπ’ όψιν μας ότι από μια πρόσληψη, ήτανε ένας ο οποίος μάλλον πρόκειται περί 
αστροναύτη, τον προσλάβατε ο οποίος έφυγε, έλλειψε δέκα μέρες και πουθενά δεν φάνηκε η 
απουσία του.  
Συνεπώς είναι ένα πάρα πολύ σοβαρό θέμα και εμείς θα απέχουμε, θα ψηφίσουμε λευκό, θα 
απέχουμε από αυτού του είδους την συγκατάθεσή μας προς  εσάς, διότι όπως επισήμανα 
υποκρύπτονται αφενός μεν η εκπλήρωση προεκλογικών σας υποσχέσεων προς ορισμένους οι 
οποίοι σας εψήφισαν, αφετέρου ότι δεν πληρούν τις προϋποθέσεις εκείνες  οι οποίες πρέπει και 
έχουμε επισημάνει, αλλά ακόμα αυτό …., θα το φέρουμε στο Συμβούλιο, ότι υπάρχουν και 
προσλήψεις οι οποίες γίνονται ρουλεμάν που λέμε, συνέχεια και αυτό το ρουλεμάν σε 
ορισμένες περιπτώσεις δεν επιτρέπεται από το νόμο όταν έχει γίνει η πρόσληψη.   
Για όλους αυτούς τους λόγους γενικότερα, και είπα όχι προσωπικά προς εσάς που σας εκτιμώ, 
για όλο το σύστημα το γενικότερο των προσλήψεων έχουμε τις επιφυλάξεις μας, γι αυτό δεν 
θα ψηφίσουμε. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ κ. Μπρεδήμα, Λαϊκή Συσπείρωση; 

 
Κύριε Μπρεδημα εάν λέτε κάτι τέτοιο θέλω να το δούμε γιατί δεν υπάρχει 
περίπτωση, 3,5 χρόνια που είμαι στην υπηρεσία αυτή δεν έχει προσληφθεί 

κανένας με αλλεπάλληλη σύμβαση. 
 
ΜΠΡΕΔΗΜΑΣ: Δεν αφορά τον τομέα  το δικό σας… Ο αστροναύτης είναι από.. 
 
ΚΑΜΒΥΣΙΔΗΣ: Ορίστε;  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λαϊκή Συσπείρωση, παρακαλώ.  

 
Ναι κ. Πρόεδρε, οι συμβάσεις της μερικής απασχόλησης έχουν γίνει μόνιμη 
πρακτική της Δημοτικής Αρχής, σε μία περίοδο μάλιστα που έχουμε καπιταλιστική 

κρίση και γενικεύεται η επίθεση στα εργασιακά δικαιώματα.   
Εμείς σαν Λαϊκή Συσπείρωση θα συνεχίσουμε να καταγγέλλουμε την πολιτική της Δημοτικής 
Αρχής που σαν γνήσιος συμπαραστάτης των προηγούμενων κυβερνήσεων του κεφαλαίου αλλά 
και της σημερινής της τρικομματικής βάζει πλάτη στην κατάργηση της μόνιμης και σταθερής 
δουλειάς, στην ανατροπή των εργασιακών σχέσεων.  

ΜΠΡΕΔΗΜΑΣ:  

ΚΑΜΒΥΣΙΔΗΣ:  

ΔΙΑΣΑΚΟΣ: 
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Υπογραμμίζουμε ότι η θέση μας είναι η εξασφάλιση της μόνιμης και σταθερής δουλειάς για 
όλους τους εργαζόμενους με εργασιακά, μισθολογικά και ασφαλιστικά δικαιώματα που να 
ανταποκρίνονται στις σύγχρονες ανάγκες των ανθρώπων. Επίσης στις προσλήψεις με μερική 
απασχόληση, δίμηνα, οκτάμηνα κλπ. υπάρχει και το στοιχείο της ρουσφετολογίας, 
εκμεταλλεύονται δηλαδή την ανάγκη για εργασία  έστω και για 2 μήνες ή 4 ώρες την ημέρα. 
Εμείς συνεχίζουμε να απαιτούμε να σταματήσει αυτή η γάγγραινα κα καλούμε τους 
εργαζόμενους και τους ανέργους να παλέψουν γι΄ αυτό  μαζί με το εργατικό, το ταξικό κίνημα 
κόντρα στις κυβερνήσεις του κεφαλαίου και στα στηρίγματά του στην Τοπική Διοίκηση. Θα το 
καταψηφίσουμε.    
Όσον αφορά για τους κτηνοτρόφους θα ψηφίσουμε υπέρ.  

 
Ευχαριστώ πάρα πολύ. 
Παρακαλώ κ. Μωρακέα.  
 
Όντως έχει αυτές τις δύο διαστάσεις, μερική απασχόληση, διασκέδαση της 
ανεργίας, αυτές οι δίμηνες ή οκτάμηνες συμβάσεις και από την άλλη μεριά 

δυνατότητα για πελατειακές σχέσεις ή τουλάχιστον μια προσπάθεια εκμαυλισμού ας στο πούμε 
του κόσμου να τρέχει να ψάχνει για ένα δίμηνο. Επομένως από άποψη αρχών είμαστε 
αντίθετοι, θεωρούμε ότι η σταθερή εργασία είναι αξία και αυτή πρέπει να είναι ο στόχος.  
Αντιλαμβανόμαστε βέβαια τη δυσκολία της Δημοτικής Αρχής  να προχωρήσει σε … και να το 
ήθελε ακόμα υπάρχει ας πούμε το πλαίσιο των μη προσλήψεων της απαγόρευσης και της 
κρατικής παρέμβασης γενικότερα ας πούμε να μην γίνονται προσλήψεις, αλλά είμαστε 
αντίθετοι σε αυτό το θεσμό και την κατάχρησή του.   
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ κ. Μωρακέα. 
 
ΝΤΑΓΙΟΠΟΥΛΟΣ: Κύριε Πρόεδρε. 

 
Παρακαλώ.  
Υπάρχει κατάλογος ομιλητών;  

Ο κ. Πουλόπουλος και ο κ. Νταγιόπουλος. 
Παρακαλώ κ. Νταγιόπουλε.  

 
Επί τη ευκαιρία θα ήθελα να επισημάνω στον κ. Καμβυσίδη ότι πρέπει να 
διασφαλίζουμε και τη σωματική ακεραιότητα των εργαζομένων στην 

καθαριότητα και μέχρι σήμερα δεν συμβαίνει αυτό. Ούτε τη σωματική τους ακεραιότητα αλλά 
ούτε και κάποια άλλα πράγματα. π.χ. στην οδό Φαρών το αυτοκίνητο κινείται ανάποδα στο 
ρεύμα και φυσικά δεν το κάνει μόνος του ο εργαζόμενος κάποια εντολή υπάρχει.  
Δεύτερον, έχουν αφαιρεθεί όλες οι ασφάλειες που έχουν τα πίσω πατάκια για τους 
εργαζόμενους, τους εργάτες που είναι στα αυτοκίνητα επειδή χρειάζεται να κάνουνε σε 
ορισμένες περιπτώσεις όπισθεν. Σε περιπτώσεις ατυχημάτων ποιος καλύπτει ποιον; Γιατί αυτά 
τα πράγματα; Δηλαδή ένα αυτοκίνητο που κινείται στη Φαρών, στο αριστερό μέρος, όπως 
κατεβαίνει για να πάρει δύο κάδους, ενώ θα μπορούσε να κάνει ολόκληρο κύκλο, για να πάει 
γρηγορότερα… Αν χρειαζόμαστε περισσότερα αυτοκίνητα να τα βγάζουμε όμως οι εργαζόμενοι 
δεν διασφαλίζονται πουθενά και στο τέλος δεν θα βρεθεί κανείς να πει αν γίνει ατύχημα, ότι 
κάποιος του έδωσε εντολή, επειδή είναι προφορικές οι εντολές. Έψαξα και δεν υπάρχει 
έγγραφη εντολή, αν την έχετε, δώστε λοιπόν εσείς εγγράφως ότι εσείς δίνετε εντολή το 
αυτοκίνητο να κινείται στη Φαρών ή σε ορισμένα στενά να βάζει όπισθεν και ο εργάτης να 
είναι πίσω. Έχει ατυχήματα ο Δήμος Καλαμάτας, έχει θρηνήσει θύματα και δεν θα πρέπει να 
συνεχίζεται αυτή η κατάσταση. Τα αυτοκίνητα τα καινούρια έχουν αυτή την ασφάλεια, με την 
όπισθεν σβήνει το αυτοκίνητο. Εγώ παρατηρώ κάθε πρωί, κάνουν όπισθεν.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΜΩΡΑΚΕΑΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΝΤΑΓΙΟΠΟΥΛΟΣ:  
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Δεν σημαίνει τίποτα, κάποια στιγμή που θα γίνει το ατύχημα θα είναι γραμμένο στα πρακτικά 
ότι εγώ υπέβαλα την ερώτηση αυτή.   

 
Ευχαριστώ κ. Νταγιόπουλε. 
Κύριε Πουλόπουλε.   

 
Όχι να απαντήσω στον κ. Νταγιόπουλο γιατί είναι κατηγορία.  

Εντολή για παράνομη οδήγηση και παράνομους ελιγμούς του αυτοκινήτου για 
να πάρει από αριστερά ή από το αντίθετο ρεύμα τους κάδους δεν υπάρχει. Η μοναδική 
περίπτωση που μπαίνει το αυτοκίνητο ανάποδα στο δρόμο είναι στα 15 μέτρα στην οδό 
Βαλαωρίτου, γιατί ξέρετε ότι δεν μπορεί να μπει διαφορετικά στην Αναγνωσταρά.  Το μοναδικό 
που γνωρίζει η Υπηρεσία είναι αυτό στην Καλαμάτα, καμία άλλη περίπτωση κ. Νταγιόπουλε.  

Όσον αφορά για τα σκαλοπάτια δεν είναι όλα τα αυτοκίνητα γιατί δεν είναι όλα τα αυτοκίνητα 
τελευταίας τεχνολογίας και δεν έχουνε όλα το σύστημα αυτό, όμως αυτά που το έχουν δεν 
έχει απομονωθεί από κανένα και αν θέλετε το πρωί να ανεβείτε επάνω να κάνουμε μία 
επίδειξη.  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Καλώς, καλώς.   

 
Οι διαβεβαιώσεις σας καταγράφονται … 
 

Μην κάνουμε διάλογο. 
Κύριε Πουλόπουλε έχετε το λόγο. 

 
Κύριε Πρόεδρε σε προηγούμενη τοποθέτησή μου για το ίδιο θέμα, 
προσλήψεις προσωπικού διμηνιτών οκταμηνιτών κλπ, είχα πει για να 

υπάρχει ίση μεταχείριση μεταξύ όλων όσων κάνουν αιτήσεις για πρόσληψη και να μην 
υπάρχουν αμφιβολίες αν παίρνουμε τους δικούς μας, μέσα σε παρένθεση, ή όχι,  θα πρέπει να 
συγκεντρώνονται κάθε φορά οι αιτήσεις όσων κάνουν πρόσληψη και είτε από Επιτροπή 
διαπαραταξιακή είτε παρόντων των ατόμων που έχουνε κάνει αιτήσεις να γίνεται κλήρωση για 
να μην υπάρχει αμφιβολία ότι προσλαμβάνουμε, παίρνουμε πάντα τους ημετέρους.  
Ευχαριστώ.  
 
ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Ο κ. Δικαιουλάκος.  

 
Κύριε Πρόεδρε και κύριοι συνάδελφοι τα δίμηνα είναι εξευτελισμός των 
ανθρωπίνων δικαιωμάτων, αυτό το βιολί πρέπει να σταματήσει και πρέπει να 

βοηθήσουμε και εμείς. 

Επίσης κ. Καμβυσίδη, Κυριακή πρωί στην οδό Αύρας, 10 η ώρα, κατεβαίνει το αυτοκίνητο να 
μαζέψει τα σκουπίδια από αριστερά, οι εργαζόμενοι κατεβαίνουν παίρνουν τα σκουπίδια που 
εξέχουν από τον κάδο, τα ρίχνουν μέσα, με τα χέρια τα παίρνουν χωρίς να φοράνε γάντια, και 
στη συνέχεια φεύγουν όλο αριστερά και μετά πάνε δεξιά και ξανά αριστερά. Το 
παρακολούθησα  δύο Κυριακές, επειδή μένω τώρα το καλοκαίρι στην παραλία. Τι σύστημα 
είναι αυτό μπορείτε να μας πείτε;  
 
ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Ο κ. Ανδρεάκος. 

 
Κύριε Αντιδήμαρχε έτσι θα ήθελα να κάνω μία πρόταση, καλοπροαίρετη, επειδή 
κάποια στιγμή κάνουμε και καλοπροαίρετες και κακοπροαίρετες σκέψεις. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΚΑΜΒΥΣΙΔΗΣ:  

ΝΤΑΓΙΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΠΟΥΛΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΔΙΚΑΙΟΥΛΑΚΟΣ: 

ΑΝΔΡΕΑΚΟΣ:  
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 Εν πάση περιπτώσει για το δίμηνο εργασίας είναι ένα θέμα που χωράει πολύ συζήτηση είναι 
μία πραγματικότητα,  εκθέσεις ιδεών μπορούμε να γράψουμε πολλές όλοι μας εδώ πέρα, το 
θέμα είναι πως μπορούμε να αντιμετωπίσουμε το πρόβλημα και σαφώς πως μπορούμε να 
δημιουργήσουμε καλύτερες συνθήκες και εργασία  για όλους τους εργαζομένους.  
Θα σας έκανα την εξής πρόταση, για να αποφύγει και το πιο καλοπροαίρετο μυαλό να κάνει 
οποιαδήποτε σκέψη ότι ο Αντιδήμαρχος, γνωρίζετε είχαμε συνεργαστεί και στο Νομαρχιακό 
Συμβούλιο και σας τιμώ και σας σέβομαι και σας θεωρώ ηθικό στοιχείο, να υπάρχει 
ανακοίνωση στον Τύπο των ονομάτων που κατέθεσαν τα χαρτιά τους, να υπάρχουν δίπλα τα 
μόρια και παράλληλα να υπάρχει ανακοίνωση των προσληφθέντων ώστε και κάθε 
κακοπροαίρετος νους να μην μπορεί να κάνει σκέψη.  
Έχουμε υποχρέωση  ως Δημοτικό Συμβούλιο αυτό που λέγεται διαφάνεια και ισονομία να 
είμαστε ο ιμάντας και ο θεματοφύλακας φύλαξης αυτών των δύο αρχών.  
Σας καταθέτω καλοπροαίρετα, όπως τα μέσα μαζικής ενημέρωσης προβάλουν τις θέσεις του 
Δήμου, τα τιμούμε και εμείς εκεί που πρέπει,  θέλω να πιστεύω ότι δεν θα έχει κανένα 
αντίρρηση να ακολουθεί αυτή τη διαδικασία και  ξεκινώντας εσείς αυτή τη διαδικασία ως 
Αντιδήμαρχος θα μείνετε και ως Αντιδήμαρχος στο διηνεκές και διαχρονικά της πόλης. 
Σας ευχαριστώ. 

 
Ευχαριστώ πολύ.  
Θέλετε να απαντήσετε στον κ. Δικαιουλάκο.  

 
Η Υπηρεσία μας κατ΄ επανάληψη έχει τιμωρήσει εργαζομένους που δεν είχαν 
τα είδη ατομικής προστασίας. Μπορεί λοιπόν και αυτό να συνέβη όμως δεν 

είναι δυνατόν να είναι παντού τα μάτια του Αντιδημάρχου ή του Διευθυντή ή του κάθε 
επόπτη.  
Μιλήσατε για Κυριακή, ίσως λοιπόν την Κυριακή να συνέβη και χωρίς γάντια να πήραν τα 
πράγματα, όμως γιλέκο, αρβύλες και τα γάντια, τα γάντια τα παίρνουν το πρωί στο χέρι, δεν 
φορούν τα γάντια όταν φεύγουν από την Υπηρεσία για να πάνε με το αυτοκίνητο, καθοδόν θα 
τα φορέσει τα γάντια, και έχουμε κατανάλωση γαντιών …, μπορώ να σας την αναφέρω, αύριο 
το πρωί θα σας την αναφέρω.  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κατανοητό, κατανοητό.   

 
Όσον αφορά κ. Ανδρεάκο, ξέρετε ότι, σας είπα και προηγουμένως στην 
απάντηση που έδωσα στον κ. Νταγιόπουλο, ότι πρέπει να είναι ένα χρόνος 

κενός, ξέρετε ότι δεν βρίσκουμε;   Και τώρα, σήμερα αν είδατε στην εφημερίδα, ζητούσαμε και 
δια της εφημερίδος χειριστή, έχουμε πάρει την απόφαση ένα μήνα και χειριστής δεν βρίσκεται 
να έρθει για JCB και για το αμπιέντε που χρειαζόμαστε και γι΄ αυτό δεν έχουμε προσλάβει  
ακόμη και είναι έτσι τα χωριά με τα καλάμια και  δεν έχει πάει το αμπιέντε  ακόμη.  
Κάναμε λοιπόν ανακοίνωση και δια της εφημερίδος προκειμένου να δούμε τι θα κάνουμε.  

 
Ευχαριστώ κ. Καμβυσίδη.  

Υπάρχει άλλος ομιλητής; 

Ως η εισήγηση, η πλειοψηφία υπέρ, η ΑΛΛΑΓΗ λευκό, η ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ  κατά της 
πρώτης, υπέρ για τα βοσκοτόπια..  

ΔΙΚΤΥΟ ΕΝΕΡΓΩΝ ΠΟΛΙΤΩΝ; 
 
ΜΩΡΑΚΕΑΣ: Ότι και η ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ¨, το ίδιο.  
 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΚΑΜΒΥΣΙΔΗΣ:  

ΚΑΜΒΥΣΙΔΗΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Το ίδιο.  
 
ΓΚΛΕΓΚΛΕΣ: Λευκό. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λευκό.  
 
 
Το Δημοτικό Συμβούλιο με την ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, αφού λαμβάνει υπόψη 
τα προαναφερόμενα, τις υπηρεσιακές εισηγήσεις και τις αναφερόμενες σ΄ αυτές διατάξεις και 
συνημμένα έγγραφα, μεταξύ των παρόντων δημοτικών συμβούλων  κατά τη διάρκεια της 
ψηφοφορίας: 
 
Α. όσον αφορά στην πρόσληψη 10 εργατών καθαριότητας, 4 οδηγών,  1 χειριστή 
μηχανικού σαρώθρου και 1 χειριστή πλυντηρίου κάδων,     
με τους συμβούλους της  πλειοψηφίας να τάσσονται ΥΠΕΡ, τους συμβούλους των δημοτικών 
παρατάξεων ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΠΡΩΤΟΠΟΡΙΑ¨ να δηλώνουν ΛΕΥΚΗ 
ψήφο και τους συμβούλους των δημοτικών παρατάξεων ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΔΗΜΟΥ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΔΙΚΤΥΟ ΕΝΕΡΓΩΝ ΠΟΛΙΤΩΝ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ να τάσσονται ΚΑΤΑ  
 
και  
 
Β. όσον αφορά στην πρόσληψη 2 ατόμων με εμπειρία στο χειρισμό των 
παραγωγικών ζώων,  
με τους συμβούλους της  πλειοψηφίας και των δημοτικών παρατάξεων ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ 
ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΔΙΚΤΥΟ ΕΝΕΡΓΩΝ ΠΟΛΙΤΩΝ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ να τάσσονται 
ΥΠΕΡ και τους συμβούλους των δημοτικών παρατάξεων ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ 
& ¨ΠΡΩΤΟΠΟΡΙΑ¨ να δηλώνουν ΛΕΥΚΗ ψήφο,  
 
κατά πλειοψηφία,  
 

Α  Π  Ο  Φ  Α  Σ  Ι  Ζ  Ε  Ι 
 
Εγκρίνει την πρόσληψη  του παρακάτω προσωπικού, με δίμηνη σύμβαση εργασίας, 
σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 206 του Ν. 3584/2007, σε συνδυασμό με τις 
διατάξεις του Ν. 4071/2012, για τη μισθοδοσία και τις ασφαλιστικές εισφορές του 
οποίου υπάρχουν εξασφαλισμένες πιστώσεις στο δημοτικό προϋπολογισμό, οικον. 
έτους 2012, και θα βαρύνουν τους αντίστοιχους κωδικούς αυτού, και σύμφωνα με  
τις υπηρεσιακές εισηγήσεις της Διεύθυνσης Διοικητικών του Δήμου, οι οποίες 
καταχωρούνται αναλυτικά στο ιστορικό της απόφασης αυτής, 

Ι.     -  δέκα (10) εργατών καθαριότητας, 

- τεσσάρων (4) οδηγών,  

- ενός (1) χειριστή μηχανικού σαρώθρου και  

- ενός (1) χειριστή πλυντηρίου κάδων 

για την αντιμετώπιση των κατεπειγουσών αυξημένων εποχικών αναγκών της 
θερινής περιόδου, όπως αυτές προσδιορίζονται στο με αριθμ. πρωτ. 46100/     
27-7-2012  έγγραφο της Διεύθυνσης Διαχείρισης Απορριμμάτων & Οχημάτων 
του Δήμου Καλαμάτας, το οποίο καταχωρείται αναλυτικά στο ιστορικό της 
απόφασης αυτής. 
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ΙΙ.  Δύο (2) ατόμων με εμπειρία στο χειρισμό των παραγωγικών ζώων για την 
εφαρμογή των διατάξεων του Ν. 4056/2012 και την αντιμετώπιση της 
έκτακτης και κατεπείγουσας ανάγκης που έχει δημιουργηθεί στα χωριά του 
Ταϋγέτου και ιδιαίτερα στη περιοχή της Αλαγονίας με τα ανεπιτήρητα 
παραγωγικά ζώα, σύμφωνα με όσα αναφέρονται στην από 30-7-2012 
υπηρεσιακή εισήγηση του Τμήματος Αγροτικής Ανάπτυξης  της Διεύθυνσης 
Γεωτεχνικών Υπηρεσιών του Δήμου Καλαμάτας, η οποία καταχωρείται 
αναλυτικά στο ιστορικό της απόφασης αυτής.     

 
 
Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασμα πρακτικού το οποίο υπογράφεται όπως ακολουθεί : 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ ΜΕΛΗ 

Γουρδέας Ανδρέας   1. Αδαμόπουλος Ιωάννης 

  2. Αθανασόπουλος Κωνσταντίνος 

  3. Αναζίκος Ιωάννης 

  4. Ανδρεάκος Κωνσταντίνος  

  5. Βασιλόπουλος Αθανάσιος 

  6. Βασιλόπουλος Παναγιώτης 

  7. Γκλεγκλές Ιωάννης 

  8. Δημόπουλος Δημήτριος  

  9. Διασάκος Νικόλαος 

  10. Δικαιουλάκος Βασίλειος  

  11. Καμβυσίδης Ιωάννης 

  12. Καραγιάννης Ανδρέας 

  13. Καρβέλης Γεώργιος 

  14. Κουδούνης Αργύριος 

  15. Μανδηλάρης Ιωάννης 

  16. Μιχαλόπουλος Κωνσταντίνος  

  17. Μιχαλόπουλος Σωτήριος  

  18. Μπάκας Ιωάννης 

  19. Μπασακίδης Νικόλαος 

  20. Μπουζιάνης Παύλος  

  21. Μπούρας Ιωάννης 

  22. Μπούχαλης Δημήτριος 

  23. Μπρεδήμας Θεόδωρος 

  24. Μωραγιάννης Κωνσταντίνος   

  25. Μωρακέας Σπυρίδων  
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  26. Νιάρχος Αναστάσιος  

  27. Νταγιόπουλος Γεώργιος  

  28. Ντίντα Παναγιώτα  

  29. Οικονομάκου Μαρία 

  30. Πολίτης Δημήτριος 

  31. Πουλόπουλος Δημήτριος  

  32. Ριζάς Χρήστος  

  33. Στασινόπουλος Στυλιανός 

  34. Φαββατάς Δημήτριος 

  35. Φωτέας Νικόλαος  

  36. Χριστόπουλος Ιωάννης 
 
 

Ακριβές Απόσπασμα 
Καλαμάτα, 6 Αυγούστου 2012 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
ΤΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  

 
ΑΝΔΡΕΑΣ ΓΟΥΡΔΕΑΣ 

 
 

                                                                             
 


